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amb el seu vist i plau el reconeixement 
de la Roca com a Àrea Bàsica és un 
fet segur o molt probable. 

Pot sobtar a molts 
ciutadansqueens 

gastem els diners I que 
sigui provisional 

Dins d'un o dos mesos sortirà al 
Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya (DOGC) un comunicat 
de concessió d'àrea Bàsica a la 
Roca. És a dir, no parlem d'una 
situació utopica sino que és una 
cosa que està molt madura. 

- Entenem dones que la 
situació actual del Centre de 
Salut és només provisionai? 

Si, si, és provisional. Això pot 
sobtar a molts ciutadans que ens 
gastem els diners i que sigui 
provisional, però tal i com están 
les coses actualment és Túnica 
possibilitat per millorar l'atenció 
a l'usuari. Però amb ganes d'una 
millora de futur sèria. Nosaltres 
aspirem atenir un CAP i això necessita 
com a minim 500 m2 i Tactual local en 
té 200. Mentre hi hagi una estructura 
mínima incent ivem que des de 
Tadministració se'ns tracti com allò 
que un dia acabará sent, un centre 
complert d'atenció primària. 

- Amb una mica de previsió es 
podia haver buscai el local adequat 
on donar inicialment un servei minim, 
pensant en un futur, per acabar 
donant el servei complert. Per qué 
no s'ha actuat aixi? 

Com que parlem d'una cosa a 
quatre-cinc anys vista, no seria 
acceptable que la Roca continués en 

la situació tercermundista que tenia. 
Calia dones, oferir un centre 
mínimament adequat a les 
necessitats actuals, sabent que seria 
una situació transitòria i a Texpectativa 
d'arribar a disposar definitivament en 
un futur d'un CAP. 

- És evident que els dos metges 
que ara tenim no son suficients per 
atendre la demanda. Quines 
mesures están previstes per 
solventar aquest problema? 

Sí. No hi ha cap dubte que els 
metges a la Roca compten amb un 
número de cartilles molt superior al 
permés i per tant falta un tercer metge. 

Continuaren! amb els 
dos metges que tenim i 
cal aplicar mesures de 

millora sobreel que 
disposem 

No obstant donades les retallades 
pressupostaries de Tadministracio, 
aixo de moment no es possible. Per 
tant continuarem amb els dos metges 

que tenim i cal aplicar mesures de 
millora sobre el que disposem. 

En primer Hoc ja hem rebut un 
auxiliar administratiu de TICS que 
programa les visites, fa l'atenció a 
l 'usuari i connecta al TICS 
informàt icament. En segon lloc 
preveiem Tarribada d'un auxiliar de 
clínica que permetria que part de la 
tasca deis metges que està destinada 
a fer receptes, quedi suplerta i que 
aquests puguin disposar de més 
temps d'atenció mèdica pròpiament 

al ciutadà. En tercer lloc, 
concentrar en uns espais el 
treball en equip dels metges, 
infermeria, assistent social, 
llevadora i administratius. 

- Està satisfet de com 
van les coses? 

Estic força satisfet encara 
que la lentitud és el principal 
problema. S'ha produit una 
demora en Tadequació del 
local que albora s'ha hagut 
de fer d 'una forma 
improvisada, ja que va ser 
abans la necessitat que la 
previsió. Per altra banda 

encara no s'ha arribat ais minims 
previstos: el mobiliari que tenim és de 
reutilització, ens manca Tauxiliar de 
clínica, el pediatra, ... El que més em 
sat isfà és haver aconseguit la 
qualificació del terme de la Roca com 
a Àrea Bàsica, requisii previ per arribar 
a crear un CAP. Aquesta linia que 
duem és tant positiva que inclús 
Tadministració ens afavoreix en 
aquest sentit. 

Carles Pernal i IVIontse Roca 
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